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I-1/9/2012. ikt.sz. 

 
Jegyzőkönyv 

Készült:

 

 Dévaványa Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2012. január 24.-én 
megtartott Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága nyílt ülésén. 

 Dr. Ágoston Sándor bizottság elnöke 

Jelen vannak: 

 Nyuzó Marietta bizottság tagja 
 Németi József bizottság kültagja 
 Földi Zoltán bizottság kültagja 

 Dékány József bizottság tagja 
Távol maradt: 

 Földi Imre bizottság tagja 
 
Tanácskozási joggal részt vesz: 
 Balogh Csilla jegyző 
 Szarka Andrea igazgatási irodavezető 
 
Meghívottak: 
 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Tóth Mihályné főkönyvelő 
 Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgató 
 Diósné Ambrus Erzsébet ÁMK intézményegység-vezető 
 Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-vezető 
 Burainé Murányi Magdolna Bereczki Imre Helyt. Gyűjt. vezetője 
 Kurucz-Katona László vállalkozó 
 Rontó Szilvia vállalkozó 
 
Jegyzőkönyvvezető:
 

 Hermeczi Erika ügykezelő 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

A bizottság elnöke megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több 
mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 4 fő. Távol maradt 
Dékány József és Földi Imre bizottsági tag. 

 Köszönti 
a bizottsági ülésen megjelenteket, Balogh Csilla jegyzőt, Szarka Andrea igazgatási 
irodavezetőt, Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetőt, Tóth Mihályné főkönyvelőt, 
Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgatót, Diósné Ambrus Erzsébet ÁMK 
intézményegység-vezetőt, Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-vezetőt, Burainé 
Murányi Magdolnát a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetőjét, Kurucz-Katona 
László és Rontó Szilvia vállalkozót, köszönti továbbá az Oktatási- Közművelődési- Sport és 
Ügyrendi Bizottság megjelent tagjait.  

 

1. Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- Közművelődési- 
Sport és Ügyrendi Bizottsága 2012. évi munkatervének megtárgyalása és elfogadása. 

Ismerteti a napirendi pontokat, melyek a következők: 

Előadó: Dr. Ágoston Sándor a bizottság elnöke 
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2. A 2012. évi költségvetés tervezetének előzetes megtárgyalása. 
Előadók:

 Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Pap Tibor polgármester 

3. A tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása időpontjának 
meghatározása a 2012/2013. tanévre vonatkozóan.  
Előadó:

4. Beíratás időpontjának meghatározása a 2012/2013. tanévre az ÁMK alapfokú 
művészetoktatási intézményére vonatkozóan.  

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens                                                                           

Előadó:
5. Az óvodai beíratás időpontjának meghatározása a 2012/2013. nevelési évre 

vonatkozóan.  

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens                                                                               

Előadó:
6. Javaslattétel az óvoda nyári zárva tartásáról a (11/1994.(VI.8.) MKM r. 2. § (7) bek. 

alapján.) 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens                                                                

Előadó:
7. Bejelentések. 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens  

 

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirend megtárgyalására 
javaslata? Javasolja, hogy a munkaterv elfogadását követően a bejelentések közül a Kuruc 
Portya rendezvény programjainak egyeztetése kerüljön megtárgyalásra. 
Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el.  
Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 
megtárgyalásával?  
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

1/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága a 2012. január 24.-én tartandó ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
1. Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 

Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága 2012. évi munkatervének 
megtárgyalása és elfogadása. 
Előadó

2. 

: Dr. Ágoston Sándor a bizottság elnöke 

Bejelentés

 

: A 2012. augusztus 20.-án tartandó Kuruc Portya rendezvény 
programjainak egyeztetése. 

3.  A 2012. évi költségvetés tervezetének előzetes megtárgyalása. 
Előadók:

   Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 
 Pap Tibor polgármester 

4. A tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása időpontjának 
meghatározása a 2012/2013. tanévre vonatkozóan.  
Előadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens                                                                   
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5. Beíratás időpontjának meghatározása a 2012/2013. tanévre az ÁMK alapfokú 
művészetoktatási intézményére vonatkozóan.  
Előadó:

6. Az óvodai beíratás időpontjának meghatározása a 2012/2013. nevelési évre 
vonatkozóan.  

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens                                                                               

Előadó:
7. Javaslattétel az óvoda nyári zárva tartásáról a 11/1994.(VI.8.) MKM r. 2. § (7) 

bek. alapján. 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens                                                                

Előadó:
8. Bejelentések. 

 Szarka Andrea igazgatási irodavezető, humán szakreferens  

 
 

1. napirend:

 

 Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága 2012. évi munkatervének megtárgyalása 
és elfogadása. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Felveti, hogy a Dévaványai Sportegyesület beszámolóját nem tartalmazza a munkaterv. 

 Rátér az 
első napirendi pont megtárgyalására, Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága 2012. évi munkatervének 
megtárgyalása és elfogadása. 

 
Balogh Csilla – jegyző:

 

 Elmondja, hogy az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi 
Bizottság munkaterve a Képviselő-testület 2012. évi munkaterv napirendjei alapján került 
összeállításra. Azok a napirendek kerültek beállításra a bizottság munkatervében, amely a 
testületi munkatervben úgy határoztak meg, hogy az Oktatási- Közművelődési- Sport és 
Ügyrendi Bizottság véleményezi. A Dévaványai Sportegyesület beszámolója nem szerepel a 
Képviselő-testület munkatervében napirendként, mert a Képviselő-testület sem tárgyalja. A 
civil szervezetek beszámolójának tárgyalásakor, annak részeként került a Sportegyesület 
beszámoltatásra. A Képviselő-testület 2012. évi munkatervének elfogadásakor nem volt 
javaslat a Sportegyesület beszámoltatása, év közben a Képviselő-testület dönthet arról, hogy a 
civil szervezetektől beszámolót kér. Felhívja a figyelmet arra a jegyző, hogy az új civil 
törvény miatt a civil szervezeteknek lesz éppen elég dolguk, gondjuk. Amíg a helyzetük 
megoldódik, nem kellene véleménye szerint beszámolót tartani. 

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Az 
elmondottakhoz hozzáteszi, hogy a civil szervezetek jó része a jogszabályváltozás miatt 
véleménye szerint meg fog szűnni.  

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 A 
Dévaványai Sportegyesület részére jelentős támogatást nyújt a Képviselő-testület, ezért lenne 
szükség a beszámoltatására. 

Balogh Csilla – jegyző:

 

 A Képviselő-testület még nem döntött a civil szervezeteknek 
nyújtandó támogatásokról sem, a Költségvetési Egyeztetési Munkacsoport, a Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság is később tárgyalja, milyen összegű 
támogatást tud biztosítani az önkormányzat 2012. évi költségvetésében a civil szervezetek 
részére. 
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Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy további hozzászólás, javaslat nem hangzott el. 

 
Megkérdezi, van-e valakinek további hozzászólása, javaslata? 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Kéri, aki az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi 
Bizottság 2012. évi munkatervét elfogadja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

2/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága a 2012. évi munkatervét 
elfogadja. 

(Az elfogadott munkaterv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
2. napirend:

 

 Bejelentés: A 2012. augusztus 20.-án tartandó Kuruc Portya rendezvény 
programjainak egyeztetése. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Köszönti Kurucz-Katona László és Rontó Szilvia vállalkozókat, akik a Kuruc Portya 
rendezvény szervezői. Ismerteti, hogy az augusztus 20-ai ünnepség programjainak egyeztetése 
miatt kezdeményezték az egyeztetést. Megkéri Erdeiné Mucsi Márta ÁMK intézményegység-
vezetőt, a városi rendezvények felelősét az ismertetésre.  

 Rátér a 
második napirendi pont megtárgyalására, amely a 2012. augusztus 20.-án tartandó Kuruc 
Portya rendezvény programjainak egyeztetése. 

 
Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezető:

 

 Elmondja, hogy a városi 
rendezvénytervet a Képviselő-testület elfogadta. A pontos anyagi forrás még nem ismert. A 
városnapi rendezvényre helyezik a hangsúlyt, de még nincs elfogadott költségvetés. 
Egyeztetett a helytörténeti gyűjtemény vezetőjével az augusztus 20-ai programról, de újabb 
fejlemények nem merültek fel. 

Burainé Murányi Magdolna – Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetője:

Az ÁMK Művelődési Ház részére biztosított anyagi fedezetet a városnapi és a Dévaványaiak 
Világtalálkozója rendezvényre fordítsák. Az elmúlt években a Múzeumbarátok Köre részére 
nyújtott önkormányzati támogatásból is biztosítottak a Kuruc Portya rendezvényhez 
támogatást.  

 Elmondja, 
hogy 2012-ben már a IV. Kuruc Portya kerül megrendezésre. Azért kerül minden év 
augusztus 20-án megtartásra, mert a városi rendezvény kevés programot tartalmazott, anyagi 
okok miatt. Már az első évben is sokan részt vettek a Kuruc Portya programon, és azóta egyre 
nagyobb a látogatottsága. Ezzel hagyományt teremtettek, javasolja, hogy továbbra is 
augusztus 20-án kerüljön sor a Kuruc Portya rendezvény megtartására.  

 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Kérdése, 
hogy a pontos programról van-e elképzelése a Kuruc Portya rendezvény szervezőinek. 
Elhangzott javaslatként, hogy a lovas felvonulás a főtéren történjen, a Kurucz-Portáról 
induljon a menet. A művelődési ház udvarán is lehetne a lovas bemutatót megtartani, kérdés, 
hogy a szervezők támogatják-e az elképzelést. 
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Kurucz-Katona László – vállalkozó, Kuruc Porta rendezvény szervezője:

 

 Elmondja, hogy a 
Kuruc Portya rendezvénynek már egyfajta hagyománya van, és az adott környezetben történő 
megrendezéséhez ragaszkodnak. Abban segítségre tudnak lenni, hogy hamarabb kezdik el a 
programjukat a Kurucz-Portán, és hamarabb is fejezik be, hogy a városi rendezvénnyel ne 
ütközzön. A helytörténeti gyűjteménytől indul el a lovas felvonulás a Kurucz-Portára, azt 
követően már nem jönnének fel a főtérre. Sokat gondolkodtak a helyszínen, mert a Kurucz-
Portán kevés a hely a látogató közönség nagy száma miatt. Amennyiben van lehetőség az utca 
lezárására, a kirakodó vásárt és a néptánc-népzenei műsort a Dózsa Gy. utcán tartanák. Az 
idei évben nem akarnak nagyobb vendéglátást szervezni, inkább a gyermekeknek kézműves 
programot, táncházat, rövid programokat kívánnak szervezni. A helyszínhez ragaszkodnának, 
mert a rendezvény hangulatát éppen a Kurucz-Porta épülete adja. Nem zárkóznak el az 
egyeztetéstől a városi rendezvény programjainak időpontjai tekintetében.  

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Elmondja, 
hogy a városi rendezvény pontos programjai sincsenek még letisztázva. Elhangzott, hogy a 
városnapi rendezvényre és a Dévaványaiak Világtalálkozójára helyeznek nagyobb hangsúlyt 
és augusztus 20-án kisebb költségvetésű program kerül megtartásra. Arról kellene egyeztetni, 
hogy a Kurucz-Portáról a lakosokat hogyan tudják a főtérre „csalogatni” a városi 
rendezvényre. A lovas felvonulással a lakosok kimentek a Kurucz-Portához, és jó része 
ottmaradt, a programokat megnézte, este a városi programokra sokan már nem jöttek fel. 

Rontó Szilvia – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője:

 

 Elmondja, hogy a Kuruc 
Portya rendezvényhez az önkormányzattól is kaptak segítséget, melyet ezúton megköszön. A 
támogatás mellett nekik is jelentős költségbe kerül a program, amely egyfajta reklámot ad a 
szálláshelynek, a Kurucz-Portának, de a rendezvényből bevételük nem volt, a dévaványai 
lakosok körében ismertebbé váltak, de több vendégük nem volt. A Kis-Sárrétről és 
Dévaványáról jönnek kézművesek, a termékeiket kínálják a rendezvényen, de ezért helypénzt 
nem kérnek.  

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Arra kellene 
törekedni, hogy a Kurucz-Portán tartandó program lezárást követően minél többen jöjjenek el 
a főtéren tartandó városi rendezvénye is, ebben kérik a segítséget. 

Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 
Megjegyzi, hogy megoldás lehetne, ha a Kurucz-Portán a program lezárásra kerülne, és a 
zárást követően jöhetnek a lakosok a városi programra. Ebben kéri a segítségét a 
vállalkozóknak, ebben legyenek partnerek.  

Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezető:

Javasolja, hogy a Kuruc Portya rendezvény zárásaként lehetne invitálni a lakosokat, hogy 
jöjjenek még el a főtérre a városi programokra.  

 A 2011. évi augusztus 20-i rendezvény 
kivétel volt, mivel pályázaton nyert az önkormányzat támogatást, amelyből a programokat 
meg kellett valósítani. Nem lehetett alkalmazkodni a városi rendezvénynek a Kuruc Portya 
programjaihoz, ki kellett tölteni a programokat, az időtartamot, mert ellenőrök jöttek. A 2011. 
év rendhagyó volt, de az előtte lévő években és 2012. évben is, a testület nem tud több forrást 
biztosítani. A városi rendezvényt 2012. évben úgy szervezik meg, hogy csak az esti órákban 
indul a program, és csak tűzijáték valamint utcabál kerül megtartásra.  

Kérdés, hogy a Kurucz-Portán elfér-e a közönség, mert kevésnek bizonyult a hely, ezért ha 
nem férnek el, akkor lehetne a programokat úgy szervezni, hogy inkább a főtérre orientálódna 
a főbb program.  
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Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 Ezért 
gondolták, hogy időben kell elkezdeni az egyeztetést. Nem tartja jónak, hogy ha mindkét 
helyszínen lesz kirakodó vásár. A Dózsa Gy. utca lezárását sem tartja jó megoldásnak, mert a 
lakosok részéről panaszok fognak érkezni.  

Nyuzó Marietta – Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

Kéri, amennyiben lehetséges, a lovasok, a szekerek este a Kuruc Portya zárását követően még 
egy felvonulással a Hősök tere felé vonuljanak, és invitálják a lakosokat. Hangsúlyozza a 
bizottsági tag, hogy nem a Kuruc Portya programját kívánják korlátozni. 

 Az Ady E. 
utca felől is megközelíthető a Kurucz-Porta, és véleménye szerint a Dózsa Gy. utcai lakók 
részéről eddig sem volt panasz a rendezvény miatt. 

Felveti ugyanakkor, hogy a Dózsa Gy. utca lezárásához engedélyek szükségesek, és az utca 
lakóitól is engedélyt kell kérni. 
 
Rontó Szilvia – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője:

 

 Elmondja, hogy a Dózsa Gy. 
utca lakóit személyesen felkeresik, és megkérik a lakosoktól a hozzájárulást az utca 
lezárására. A gondot az elmúlt évben az okozta, hogy nagyon sokan voltak a programokon, és 
a lovasok, a szekerek már nem fértek el az udvaron. 

Balogh Csilla – jegyző:

 

 A lakossági egyeztetést el lehet kezdeni hamarabb. Amennyiben az 
utca lezárását kérik, szerencsére a Dózsa Gy. utca önkormányzati közút, nem állami, így az 
engedélyező hatóság a dévaványai önkormányzat. Természetesen egyeztetni kell a 
rendőrséggel, de ennek már van egy jól bevált mechanizmusa.  

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 Felveti, 
hogy a kirakodó vásározóktól helypénzt kérhetnek, és az ebből befolyó bevételt átengedik a 
vállalkozó részére. 

Balogh Csilla – jegyző:

 

 A Kurucz-Porta magánterület, nem határozhatják meg a helypénz 
kérést az árusoktól. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 A 
vállalkozó említette, hogy a Dózsa Gy. utcán lenne a kirakodó vásár. 

Balogh Csilla – jegyző:

 

 Az utcán történő kirakodó vásár tekintetében felhívja a figyelmet a 
karácsonyi vásár tartás esetére, mert az engedély köteles és 2012. január 1-től a piaci és 
vásártartás engedélyezése nem a települési önkormányzat jegyzője, hanem a kistérségi 
központi település, Szeghalom város jegyzőjének hatásköre, az engedélyt Szeghalomra kell 
benyújtani.  

Rontó Szilvia – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője:

 

 Az elmúlt évben a 
Dévaványai Nők Egyesülete készített süteményeket, felvetődött, hogy az idei évben a sütés ne 
a Kurucz-Portán történjen, ezzel időt is nyernek. Az egyesület tagjai ugyanakkor pénzért 
árulják a süteményt, hanem csak kínálják a vendégeket. 

Kurucz-Katona László – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője:

 

 Megjegyzi, hogy a 
legnagyobb gondot az elmúlt évi rendezvény során főként a közlekedés jelentette. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Lehet 
korlátozni, hogy a Dózsa Gy. utcába csak a lovas szekeret engedjék be. 
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Rontó Szilvia – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője:

 

 A Dózsa Gy. utca lakókhoz 
is érkeznek vendégek az ünnep alatt, nem lehet lezárni az utcát. Megkérni tudják az utcában 
lakókat, amennyiben vendég érkezik hozzájuk, időben álljanak be az udvarra a gépjárművel. 
A Kurucz-Portával szemben lévő lakó engedélyt adott, hogy a rendezvényre érkező lakosok a 
kerékpárjukat az udvarán elhelyezhették. 

Kurucz-Katona László – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője:

 

 Kérésként 
elhangzott, hogy a városi rendezvény programjára a főtérre a lakosokat invitálják. A 
vállalkozó nem zárkózik el a kéréstől, szükség lesz a városi program pontos ismeretére, és 
zenei program keretében például felhívják a figyelmet, milyen programokkal várják a 
lakosokat a főtéren. Egyeztetnek a városi rendezvény szervezőkkel. 

Szarka Andrea – igazgatási irodavezető:

 

 A pontos program meghatározása már a szervezők 
feladata, elmondták, hogy egyeztetnek a programokat illetően. 

Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató:

 

 Jelzi, hogy augusztus 20-a 2012-ben hétfői 
napra esik, lehetne vasárnap augusztus 19-én megtartani a tűzijátékot, utcabált, és a Kuruc 
Portya rendezvény augusztus 20-án maradna.  

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Véleménye 
szerint augusztus 20-án tartsák meg a városi rendezvényeket, az ünnepi testületi ülésre is 
augusztus 20-án kerül sor.  

Erdeiné Mucsi Márta – ÁMK intézményegység-vezető:

 

 Elmondja, volt már rá példa, hogy 
augusztus 19-én tartották meg a városi rendezvényt, hogy az éjszakába nyúló programot 
követően másnap ne kelljen még munkába menni. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 Felveti, 
hogy esetleg a Kuruc Portya rendezvényt megtarthatják augusztus 19-én. 

Rontó Szilvia – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője:

 

 A rendezvény elindításakor 
is konkrét időpontban állapodtak meg, nem szeretnék az augusztus 20-ai időpontot 
megváltoztatni. Az a céljuk, hogy ne csak dévaványaik vegyenek részt a rendezvényen, 
hanem lehetőség szerint más településekről is jöjjenek el, és olyan látványban részesüljenek, 
ami kuriózum. 

Balogh Csilla – jegyző:

 

 Elmondja, hogy a városi programtervet a Képviselő-testület 
meghatározhatja, de a vállalkozót nem szabályozhatja mikor és hogyan tartsa meg a 
rendezvényét. Elfogadják és tiszteletben tartják mi a vállalkozó szándéka. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Kérdése a vállalkozóktól, elfogadhatók-e részükről az elhangzottak? 

 
Javasolja, hogy zárják le a Kuruc Portya rendezvény egyeztetését. A városi rendezvény és a 
Kuruc Portya rendezvény programjainak időpontjai (kezdés, befejezés időpontja, városi 
program kezdése) kerüljenek összehangolásra, és az esti városi rendezvény programjaira 
invitálják a lakosságot. Elhangzott, hogy a Dózsa Gy. utca lakói kerüljenek időben 
tájékoztatásra a rendezvényről a közlekedésre való tekintettel. 

 
Rontó Szilvia – vállalkozó, Kuruc Portya rendezvény szervezője: Részükről elfogadhatóak az 
elhangzott javaslatok.  
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Elmondja, hogy a programokat illetően a szervezést már el kell kezdeni, a fellépőket, 
kiállítókat már most fel kell kérni, meg kell keresni. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 
Megköszöni a Kuruc Portya rendezvény szervezőinek, hogy elfogadták a bizottsági ülésre a 
meghívást. 

Kurucz-Katona László és Rontó Szilvia, a Kuruc Portya rendezvény szervezői 
megköszönik a meghívást, és távoznak az ülésről. 

 
3. napirend:
 

 A 2012. évi költségvetés tervezetének előzetes megtárgyalása. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezetőt az ismertetésre. 

 Rátér a 
harmadik napirendi pont megtárgyalására, amely az önkormányzat 2012. évi költségvetés 
tervezetének előzetes megtárgyalása. 

 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető:

Az azóta eltelt időszakban a Képviselő-testület döntött forrás többletről, a helyi adó mértéket 
megemelte. A központi forrásokat megismerték. Ezek voltak a legfontosabb tényezők, 
amelyek a forrás oldalt befolyásolták. 

 Elmondja, hogy az önkormányzat 2012. 
évi költségvetés koncepciójának megtárgyalásakor még sok volt a bizonytalanság különösen a 
forrás oldalon, nem látták az adók nagyságát, nem látták hogyan áll össze a 2012. évi 
költségvetés, mennyi lesz a rendelkezésre álló forrás. A koncepciót ennek tudatában állították 
össze. 236.217 ezer forint forráshiánnyal számolt a koncepció.  

Kiadási oldalon a koncepció óta ismertté vált a minimálbér, a garantált bérminimum 
nagysága, a munkaadókat terhelő járulékok, az ÁFA mértéke. Döntés született a lakossági 
szilárd hulladék elszállításával kapcsolatos költségek átvállalásáról. Javasolta a Költségvetési 
Egyeztetési Munkacsoport, hogy az önkormányzat intézményeiben és a hivatalban 
foglalkoztatott közalkalmazottak részére nettó 5.000 Ft/fő/hó összegű cafetéria-juttatás 
kerüljön beállításra. A fejlesztésekről is döntött a Képviselő-testület, a Munkacsoport 
rangsorolta a fejlesztési célokat. Ezek ismeretében állították össze a költségvetés tervezetét, 
amely megküldésre került. Akkor még nem volt ismert a pénzmaradvány összege, jelenleg a 
költségvetés tervezete 130 millió forint pénzmaradványt tartalmaz. A jelenlegi költségvetés 
tervezete 79.842 e. Ft. működési hiányt és 9.844 e. Ft. fejlesztési hiányt tartalmaz.  
A Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság tegnapi napon megtárgyalta 
az önkormányzat 2012. évi költségvetés tervezetét és javaslatokat fog a Képviselő-testület elé 
terjeszteni, amely a forráshiányt tovább fogja növelni. Ezek bedolgozásra kerülnek a 
költségvetés tervezetbe. A bevételi oldalon nem láttak forrás növekedésre lehetőséget, 
ugyanakkor a pénzmaradvány pontos összegét nem ismerik. Várható forrás, de a 
pénzmaradvány főként a fejlesztési célokat szolgálja. Fejlesztési célú pénzmaradvány hiány a 
költségvetés következő tárgyalásakor kezelhetővé válik. Az előterjesztésben ismertette a 
jogszabályi változásokat, melyek következtében a költségvetés tervezete szerkezetében 
megváltozik, de tartalmában nem tér el.  
Ennyit kívánt a gazdálkodási irodavezető röviden ismertetni.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: 
Megköszöni a gazdálkodási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy az 
önkormányzat intézményeiben és a hivatalban foglalkoztatott közalkalmazottak részére 
mekkora mértékű cafetéria-juttatás került beállításra a költségvetés tervezetbe? 
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Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető:

 

 Elmondja, hogy az elkészített 
költségvetés tervezetben a közalkalmazottak részére nettó 5.000 Ft/fő/hó összegű cafetéria-
juttatás került beállításra, amely egy dolgozóra vetítve bruttó 78.564,- Ft. A Pénzügyi- 
Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság bruttó 100.000 Ft./fő/év cafetéria-juttatás 
biztosítását javasolja.  

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megadja a szót Nyuzó Marietta bizottsági tag részére. 

 Kéri a 
bizottság tagjainak hozzászólását, véleményét. 

 
Nyuzó Marietta – Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Kérdése, hogy 
az ÁMK intézmény költségvetés tervezetében a készletbeszerzések soron betervezett összeg 
tekintetében a kidolgozás megtörtént-e? 

Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató:

 

 Elmondja, hogy a készletbeszerzés soron 
betervezett összeget csökkentették.  

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Kérdése, hogy 
a szociális segélykeret összege változott-e 2011. évhez képest? 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető:

 

 Az elmúlt évekhez hasonlóan a központi 
költségvetésből szociális juttatás címén kapott összeg úgy kerül biztosításra, hogy abból az 
első lakáshoz jutók támogatása 5 millió forint, melyet csökkentettek, és javasolták a bizottság 
felé, hogy a megmaradó összeg, több mint 40 millió forint a fedezete az önerő résznek. Ezek a 
kifizetések 80-90 %-ban visszaigényelhetők, ami nem válik visszaigényelhetővé, az marad. 

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Kérdése, hogy 
a gyógyászaton a szolgáltatás megszűnése valóban szóba került-e? 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető:

 

 A Költségvetési Egyeztetési 
Munkacsoport ülésén elhangzott javaslatként, úgy lehetne változás az Strandfürdő és 
gyógyászaton, ha a gyógyászati egységet megszüntetik. 

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Elmondja, 
hogy éppen a gyógyászat hozza a többletbevételt. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 A 
strandfürdőben fejlesztést javasoltak, a gyógyászaton ugyanakkor csak a legfontosabb 
karbantartási-javítási feladatokat javasolta elvégzésre a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati 
Vagyonkezelő Bizottság. A gyógyászat bezárásáról nincs szó. 

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 A strandfürdő 
és gyógyászaton 11 fő szakmai létszámot soknak tartja, ekkora létszámot igényel a 
gyógyászat? 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: A strandfürdő és gyógyászat 
tekintetében mindig szükség volt többletforrás biztosítására, mert idény jellegű és időjárástól 
függő. A szakmai létszám az elmúlt évben be lett töltve, 2012. évre szintre kellett hozni. A 
minimálbér változása miatt hogy a nettó jövedelem megmaradjon és azok járulékai miatt a 
működési költség jelentősen megnőtt.  
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Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Aggodalma, 
hogyan tudnak kiadást csökkenteni a költségvetésben, már nem fogják tudni kigazdálkodni a 
hiányt. Minden intézmény azt mondja, hogy már nem tudja kigazdálkodni a hiányt. 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető:

 

 Elmondja, hogy az önkormányzat 2012. 
évi költségvetéséről a rendelet még nem kerül elfogadásra. A bizottságnak véleményt kell 
alakítani, és a Képviselő-testület dönt majd, hogyan alakítja tovább a munkát. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Megkérdezi van-e még valakinek kérdése, hozzászólása az önkormányzat 2012. évi 
költségvetés tervezetével kapcsolatban? 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait. Kéri, aki az önkormányzat 2012. évi költségvetés 
tervezetét 1.534.813 ezer forint költségvetési bevétellel, 1.624.499 ezer forint költségvetési 
kiadással, 89.686 ezer forint hiánnyal, melyből 79.842 ezer forint működési célú hiány és 
9.844 ezer forint fejlesztési hiány, elfogadásra javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

3/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy az önkormányzat 2011. évi költségvetés tervezetét első 
olvasatban fogadja el. 
A képviselő-testület bízza meg a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati 
Vagyonkezelő Bizottságot és a Költségvetési Egyeztetési Munkacsoportot, 
hogy a hivatal szakembereivel közösen ismételten tekintse át a költségvetés 
bevételi és kiadási oldalát és folytasson tárgyalásokat az önkormányzati 
intézmények vezetőivel. 
A képviselő-testület bízza meg a Polgármestert, hogy a végleges 
költségvetési javaslatot a februári ülésen terjessze a képviselő-testület elé.  

 
Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető és Tóth Mihályné főkönyvelő 

távoznak az ülésről. 
 
 
4. napirend:

 

 A tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása időpontjának 
meghatározása a 2012/2013. tanévre vonatkozóan. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt, humán szakreferenst az ismertetésre. 

 Rátér a 
negyedik napirendi pont megtárgyalására, amely a tanköteles gyermekek első évfolyamra 
történő beíratása időpontjának meghatározása a 2012/2013. tanévre vonatkozóan. 

 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető, humán szakreferens: Elmondja, hogy a nemzeti 
köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 2012. szeptember 1-től fokozatosan hatályba lép. 
Addig a jelenleg érvényben lévő jogszabályt kell alkalmazni.  
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Elmondja, hogy a közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 66. § (9) bekezdése és a 
végrehajtására kiadott a nevelési-oktatási intézmények működéséről szóló 11/1994. (VI. 8.) 
MKM rendelet az önkormányzat döntési jogkörébe utalja az általános iskola első évfolyamára 
történő beíratások időpontjának meghatározását. 
A beíratás időpontját mindhárom intézmény-egység tekintetében egy időpontra tették. 
A Dévaványa–Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által fenntartott Általános Művelődési 
Központban a 2012/2013. tanévre a tanköteles gyermekek első évfolyamra történő 
beíratásával kapcsolatosan az ÁMK Igazgatónőjével egyeztetve az alábbi időpontokat 
javasolja: 

1. a dévaványai tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beiratkozására 2012. 
március 12. (hétfő) és 2012. március 13. (kedd) napokon 8 00 – 16 00 

2. az ecsegfalvi tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beiratkozására 2012. 
március 13. (kedd) napján 8 

óráig. 

00 – 16 00 

3. az intézmény a beiratkozás idejét és a beiratkozással kapcsolatos egyéb közlendőit a 
határidő előtt legalább 30 nappal hozza nyilvánosságra a helyben szokásos módon. 

óráig. 

 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi van-e valakinek 
kérdése, hozzászólása a tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratása időpontjának 
meghatározásával kapcsolatban? 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy az Általános 
Művelődési Központban 2012/2013. tanévre a tanköteles gyermekek első évfolyamra történő 
beíratásának időpontját dévaványai állandó lakos tanköteles gyermekek esetében 2012. 
március 12. (hétfő) 8 00 – 16 00 óráig és 2012. március 13. (kedd) 8 00 – 16 00 óráig, az ecsegfalvi 
állandó lakos tanköteles gyermekek esetében 2012. március 13. (kedd) 8 00 – 16 00 

Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 

óráig 
határozza meg. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

4/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által 
fenntartott Általános Művelődési Központban a 2012/2013. tanévre a 
tanköteles gyermekek első évfolyamra történő beíratásának időpontját az 
alábbiakban határozza meg. 

1. A dévaványai állandó lakos tanköteles gyermekek első évfolyamra 
történő beíratásának időpontja: 

2012. március 12. (hétfő)  8 00 – 16 00 

2012. március 13. (kedd)  8 
óráig és 

00 – 16 00 

2. Az ecsegfalvi állandó lakos tanköteles gyermekek első évfolyamra 
történő beíratásának időpontja: 

óráig 

2012. március 13. (kedd)  8 00 – 16 00 óráig. 
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3. Az intézmény a beíratás idejét és a beíratással kapcsolatos egyéb 
közlendőit a határidő előtt legalább 30 nappal hozza nyilvánosságra a 
helyben szokásos módon. 

 

5. napirend:

 

 Beíratás időpontjának meghatározása a 2012/2013. tanévre az ÁMK 
alapfokú művészetoktatási intézményére vonatkozóan.  

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt, humán szakreferenst az ismertetésre. 

 Rátér az 
ötödik napirendi pont megtárgyalására, amely beíratás időpontjának meghatározása a 
2012/2013. tanévre az ÁMK alapfokú művészetoktatási intézményére vonatkozóan.  

 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető, humán szakreferens:

2012. március 12. (hétfő)  8

 Elmondja, hogy az Általános 
Művelődési Központ József Attila Művelődési Ház és Kádár Ferenc Alapfokú 
Művészetoktatási Intézményegységben a 2012/2013. tanévre a gyermekek beíratásának 
javasolt időpontja: 

00 – 1600 

2012. március 13. (kedd)  8
óráig és 

00 – 1600 

Az intézmény a beíratás idejét és a beíratással kapcsolatos egyéb közlendőit, a határidőt 
megelőzően legalább 30 nappal hozza nyilvánosságra. 

óráig. 

 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi van-e valakinek 
kérdése, hozzászólása az ÁMK alapfokú művészetoktatási intézményegységben a beíratás 
időpontjának meghatározásával kapcsolatban? 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy az Általános 
Művelődési Központ József Attila Művelődési Ház és Kádár Ferenc Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Intézményegységében a 2012/2013. tanévre a művészetoktatásra 
jelentkező tanulók beírását 2012. március 12. (hétfő) 800 – 1600 óráig és 2012. március 13. 
(kedd) 800 – 1600 

Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
óráig határozza meg. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

5/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a Dévaványa - Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás 
által fenntartott Általános Művelődési Központ József Attila Művelődési Ház 
és Kádár Ferenc Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
Intézményegységében a 2012/2013. tanévre a művészetoktatásra jelentkező 
tanulók beírását  

2012. március 12. (hétfő)  800 – 1600 

2012. március 13. (kedd)  8
óráig és 

00 – 1600 

 
óráig végezzék el. 
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6. napirend

 

: Az óvodai beíratás időpontjának meghatározása a 2012/2013. nevelési évre 
vonatkozóan. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt, humán szakreferenst az ismertetésre. 

 Rátér a 
hatodik napirendi pont megtárgyalására, amely az óvodai beíratás időpontjának 
meghatározása a 2012/2013. nevelési évre vonatkozóan. 

 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető, humán szakreferens:

1. A 2012. szeptember 30-áig harmadik életévét betöltő/betöltött dévaványai gyermeket 
a 2012/2013. óvodai nevelési évre a szülő/törvényes képviselő személyesen 

 Ismerteti, hogy a Dévaványa-
Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által fenntartott Általános Művelődési Központ 
Óvoda Bölcsőde Intézményegységében a 2012/2013. nevelési évre történő óvodai jelentkezés 
módjára és az óvodai felvétel időpontjára az alábbi javaslatot teszi: 

2012. március 12-én (hétfő)  800-1600

2012. március 13-án (kedd)  8
 óráig valamint 

00-1600

írathatja be az 5510 Dévaványa, Eötvös u. 2. sz. alatti óvodai telephelyen. 
 óráig 

2. A 2012. szeptember 30-áig harmadik életévét betöltő/betöltött ecsegfalvi gyermeket a 
2012/2013. óvodai nevelési évre a szülő/törvényes képviselő személyesen 

2012. március 13-án (kedd)  800-1600

írathatja be az 5515 Ecsegfalva, Árpád u. 14. sz. alatti iskolaépületben. 
 óráig  

3. Az intézmény a beiratkozás idejét és a beiratkozással kapcsolatos egyéb közlendőit a 
határidő előtt legalább 30 nappal hozza nyilvánosságra a helyben szokásos módon. 

 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi van-e valakinek 
kérdése, hozzászólása az óvodai beíratás időpontjának meghatározásával kapcsolatban? 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy Dévaványa-
Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által fenntartott Általános Művelődési Központ 
Óvoda Bölcsőde Intézményegységében a 2012/2013. nevelési évre történő óvodai jelentkezés 
módját és az óvodai felvétel időpontját 2012. március 12. (hétfő) 800 – 1600 óráig és 2012. 
március 13. (kedd) 800 – 1600 óráig, az ecsegfalvi gyermeket a 2012/2013. óvodai nevelési 
évre 2012. március 13. (kedd) 8 00 – 16 00 

Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
óráig határozza meg. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

6/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a Dévaványa-Ecsegfalva Intézményfenntartó Társulás által 
fenntartott Általános Művelődési Központ Óvoda Bölcsőde 
Intézményegységébe a 2012/2013. nevelési évre történő óvodai jelentkezés 
módját és az óvodai felvétel időpontját az alábbiak szerint határozza meg: 
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1. A 2012. szeptember 30-áig harmadik életévét betöltő/betöltött 
dévaványai gyermeket a 2012/2013. óvodai nevelési évre a 
szülő/törvényes képviselő személyesen, 

2012. március 12-én (hétfő)  800-1600

2012. március 13-án (kedd) 8
 óráig valamint 

00-1600

írathatja be az 5510 Dévaványa, Eötvös u. 2. sz. alatti óvodai telephelyen. 
 óráig 

 
2. A 2012. szeptember 30-áig harmadik életévét betöltő/betöltött ecsegfalvi 

gyermeket a 2012/2013. óvodai nevelési évre a szülő/törvényes képviselő 
személyesen, 

2012. március 13-án (kedd)  800-1600

írathatja be az 5515 Ecsegfalva, Árpád u. 14. sz. alatti iskola épületében. 
 óráig 

 
Az Általános Művelődési Központ a beiratkozás idejét és a 
beiratkozással kapcsolatos egyéb közlendőit a határidő előtt legalább 30 
nappal hozza nyilvánosságra a helyben szokásos módon. 

 
7. napirend

 

: Javaslattétel az óvoda nyári zárva tartásáról a 11/1994.(VI.8.) MKM r. 2. § 
(7) bek. alapján. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt, humán szakreferenst az ismertetésre. 

 Rátér a 
hetedik napirendi pont megtárgyalására, amely javaslattétel az óvoda nyári zárva tartására. 

 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető, humán szakreferens:

Elmondja az igazgatási irodavezető, hogy egyeztetett a nagyobb munkaadókkal Dévaványán. 
Elmondható, hogy az augusztus 20-ai héten két nagyobb munkaadó tervez leállást. Egy 
nagyobb munkaadó, ahol főként női dolgozókat foglalkoztatnak, karácsony előtt tervezi a 
leállást.  

 Elmondja, hogy az Általános 
Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegység vezetőjével történt egyeztetés 
alapján 2012. 08. 13. - 2012. 08. 24-ig, vagyis 9 munkanapra tervezi az óvoda zárva tartását 
Dévaványán. Ecsegfalván eddig július hónapban tartott zárva az óvoda, most a szülők 
körében felmérést végeztek az óvoda nyári nyitva tartása igénylése tekintetében. 28 gyermek 
szüleiből 4-en igénylik a nyári óvodát, akik nem tudják elhelyezni nyáron a gyermekeiket. 
Kovács Mária Ecsegfalva község Polgármester Asszonyával egyeztetve - hasonlóan a 
dévaványai óvoda zárva tartásához - 2012. 08. 13. – 2012. 08. 24-ig, 9 munkanapra tervezi az 
ecsegfalvi tagóvoda nyári zárva tartását. 

 
Dr. Ágoston Sándor – Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megadja a szót Baloghné Berényi Erzsébet ÁMK igazgató részére. 

 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást. 

 
Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató: Ismerteti, hogy az ecsegfalvai óvoda 
tagintézmény nyitva tartása tekintetében lesznek gondok, mert kevés a dolgozó. Két dajka és 
két óvodapedagógus van, összesen négyen dolgoznak az ecsegfalvai óvodában. Az óvodai 
foglalkoztatottak részére a szabadságok kiadása kivitelezhetetlen. Az óvodás gyermekekkel 
két foglalkoztatottnak lennie kell. Dévaványán sincs annyi óvodapedagógus, hogy 
Ecsegfalván besegítsenek, mert nyugdíjba vonulók is lesznek, akik nyáron a felmentésüket 
töltik. Nehezíti a helyzetüket az óvodaépületek felújítása is. Nyílászárók cseréje és a felújítást 
követően a meszelést is meg kell oldani.  
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Előfordulhat olyan helyzet, amit időközben meg kell oldaniuk. Az iskolai épületek felújítása 
tekintetében is átszervezésre lesz szükség, ugyanígy az óvodai épületek felújítása miatt is. 
 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető:

 

 Hangsúlyozza, hogy jogszabály alapján döntenie kell 
a fenntartónak az óvoda nyári zárva tartásának idejéről és az időpontot ki kell hirdetni. Az 
óvodaépület felújítására tekintettel sem tudja elhalasztani a döntést, mikor legyen zárva az 
óvoda, a kivitelezővel kell egyeztetni a munka menetét. 

Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató:

 

 Elmondja, hogy a felújításról annyit tudnak, 
hogy 2012. június 15-ig a Vass-telepi iskola felújítását be kell fejezni, és még ebben az 
esetben sem tudják, mikor kezdik el a munkát. Egy vállalkozó nyerte el minden épület 
felújítását, de nem tudják, hogyan ütemezik a munkálatokat sem az iskolai épületek sem az 
óvodai épületek felújítása tekintetében.  

Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető:

Tervezni sem tudnak igazán, mert nem ismerik a felújítási munkák időpontját, valószínűleg a 
bölcsődéseket sem tudják a bölcsődében tartani a nyári időszakban a felújítás miatt.  

 Tegnapi napon az ecsegfalvai 
Polgármester Asszony a testületi ülésre meghívta, ahol elmondta a gondokat. Nem tudják 
vállalni, hogy dévaványai óvodapedagógus kimenjen Ecsegfalvára besegíteni, mert a 
dévaványai óvodapedagógusoknak még a bölcsődébe is be kell segíteniük, mert a bölcsődei 
gondozóknak is ki kell adni a szabadságot. Ahhoz, hogy nyáron el tudjanak menni 
szabadságra a kollegái, a bölcsődei csoportban is kell óvodapedagógust beosztania. 
Megoldásként javasolta, hogy 2012. június 1-től 2012. augusztus 31-ig már a nyári időszak 
van, módosítani lehetne nyáron a nyitvatartási időt, nem 6.30-tól 17.30-ig, hanem 
alkalmazkodva a dolgozó szülők munkaidejéhez, 7.30-tól 15.30-ig egy műszakban lenne 
nyitva az óvoda, a dajkáknak napi 8 óra a munkaidejük. A két óvodapedagógus 
Kisújszállásról jár Ecsegfalvára, ők a busz menetrendhez vannak kötve, 1-1 óra marad, 
amikor a dajka mellé a közfoglalkoztatáson keresztül segítséget kapnának, a Polgármester 
Asszonnyal erről egyeztettek. Bárhogy osztotta, 2012. június 4-től július 27-ig 7.30-tól 15.30-
ig módosítva a nyitva tartást, óvónői felügyelet mellett egy fő technikai dolgozó lenne. 2012. 
június 30-tól augusztus 10-ig nem tudja megoldani a beosztást, augusztus 13-tól már zárva 
lesz az óvoda. Ez a 10 nap alatt csak technikai dolgozó maradna, de az országos óvodai 
nevelési alapprogram előírja, hogy óvodapedagógus jelenléte is szükséges egész napra. 

 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető:

 

 Felhívja a figyelmet, hogy a normatíva igénylés 
tekintetében a nyitva tartási idő 10 órára vonatkozik, meg van határozva a minimum nyitva 
tartási idő, amennyiben lecsökkentik a nyitva tartási időt, elveszítik a külön normatívát, erre is 
figyelni kell.  

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Jelzi, hogy a 
munkavállaló szabadságának 1/3-ával a munkáltató rendelkezhet. Természetesen a 
pedagógusok szabadsága a nyári időszakra koncentrálódik. Nem tudja, hogy a munkáltató 
figyelembe veszi-e a szabadság 1/3-ával történő rendelkezést, éljen a lehetőséggel, és amit 
szabályozhat a szabadság kiadásánál, tegye meg, ezzel a probléma elejét venné. Évek óta 
problémát okoz a szabadságolás az oktatási intézményeknél. 

Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató: Elmondja, hogy az általános iskolai 
pedagógusoknak csak nyári szünetben tudja kiadni a szabadságot, illetve az őszi, téli és 
tavaszi szünetben. Egyéb esetben fizetés nélküli szabadságot kell kivenniük az ügyeik 
intézésére. 
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Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Minden évben 
felmerül, hogy nem tudják kiadni a szabadságokat az oktatási intézményekben dolgozóknak, 
és eddig mégis mindig megoldódott a gyerekek napközis ellátása nyáron, és a szabadságolás 
is. Más településeken is meg kell oldani nyári szünetben a napközit, óvodai ellátást.  

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 
Elmondja, hogy a pedagógusok tekintetében a szabadság kiadása nagyon ki van számolva, 
nem beszélve arról, ha beteg a pedagógus, mit tegyenek. Munkaidő alap hiány van. 

Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető:

 

 A szabadságok a nyári időszakra 
koncentrálódnak, mert máskor nem tudják kivenni. Egy csoportban egy óvónő és egy dajka 
van, nem úgy mint más városokban, ahol két óvónő van egy csoportban. Dévaványán az 
óvodában meg tudják oldani a szabadságolást, úgy látják, de Ecsegfalván lesz gondjuk a 
dolgozók szabadságának kiadásával. 

Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató:

 

 Elmondja, hogy korábban Ecsegfalván hosszabb 
ideig, egész júliusban zárva volt az óvoda, mert a napközi konyhán nem főztek. Ecsegfalva 
kérte ezt a módosítást. A dévaványai óvodában megoldják a szabadságolást, nem jönnek a 
problémával, de Ecsegfalván 4 gyermek ellátása miatt egész napos nyitva tartás esetén 4 
felnőttet kell biztosítani.  

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Amennyiben 
rövidebb nyitva tartási időt állapítanak meg Ecsegfalván, kérdése, hogy a normatíva 
csökkenése mely település költségvetését érinti, az ÁMK-nak kell kigazdálkodnia? 

Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: 

 

Kérdése, hogy az Ecsegfalvai Polgármester 
Asszonyt tájékoztatták-e a rövidebb nyitva tartási idő esetén a normatíva csökkenéséről? 

Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető:

 

 Abban állapodtak meg, hogy 
először igyekeznek mindent felmérni, meg tudják-e oldani a nyáron is a nyitva tartást és a 
dolgozók részére a szabadság kiadását. 

Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató:

Felhívja az ecsegfalvai Polgármester Asszonyt és egyeztet vele, a normatíva kieséséről 
tájékoztatja, mert anyagi vonzata keletkezik. Amennyiben 10 órás nyitva tartást kell 
biztosítani az óvodában, nem tudják a dolgozók részére a szabadságot kiadni, szabadság 
megváltást pedig nem fizetnek az intézményben.  

 Az alap normatíva megmaradna az óvoda 
rövidebb nyitva tartása esetén is, de vannak további normatívák, melyeket nem tudja járnak-e.  

 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 Kérdése, 
hogy ha az általános iskola állami fenntartásba kerül, az óvoda fenntartása marad az 
önkormányzatnak, abban az esetben az Ecsegfalva-Dévaványa intézményfenntartó társulás 
megszűnik-e, mi lesz az ecsegfalvai óvodával? 

Szarka Andrea – igazgatási irodavezető:

 

 Elmondja, hogy az intézményfenntartó társulás 
ugyanúgy megmaradhat az óvodára is, nincs kikötés, hogy csak óvoda-iskola együtt társulhat. 
Külön tárgyalási alapot képez az óvoda fenntartása. Ecsegfalva társulhat Dévaványával az 
óvoda tekintetében. 



 17 

Nyuzó Marietta - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Felveti, hogy 
az óvoda és bölcsőde további működtetésével kapcsolatban tudják, hogy a bölcsődei ellátás 
nem kötelező. Az igazgatási irodavezető már felvetette korábban milyen megoldások 
lehetnek. Kérdése, hogy a bölcsőde tekintetében hogyan látják a jövőt a működtetés 
tekintetében. Miről gondolkodtak, mert azt látják, hogy a születendő gyermekek száma egyre 
kevesebb.  

Baloghné Berényi Erzsébet – ÁMK igazgató:

 

 A Költségvetési Egyeztetési Munkacsoport 
ülésén is felvetődtek lehetőségek, és Diósné Ambrus Erzsébetet tájékoztatta milyen feladatot 
kaptak. Kiszámításra került, hogy ha a Hajós úti óvodában családi napközit vállalnak fel, 
annak mennyi a költsége. Több alternatíva vetődött fel, önkormányzati fenntartásban vagy 
magánszemély működtetésében is lehetne családi napközit létrehozni. Ehhez mérték fel a 
költségeket. Az üzemeltetési költsége 1,1 millió forint + ÁFA. Felmérték, ha nem az 
önkormányzati dolgozók, a bölcsődei dolgozókkal fogják a családi napközit működtetni, 
mennyi végkielégítést kellene fizetni és mennyi felmentési időt kellene adni a közalkalmazotti 
törvény szerint. Ez is kiszámításra került. Annyi a szerencse, hogy vannak szerződött 
dolgozók, részükre nem kell végkielégítést fizetni, mert határozott idejű szerződésük van, ha 
lejár a szerződésük. Jelenleg 4 szakképzett gondozónő és 1 dajka van. Családi napköziben 3 
csoportot kellene létrehozni, mert jelenleg 24 bölcsődés gyermek van, és egy családi 
napköziben 7 gyermek lehet, ha szakvéleménye nincs betegségről. Korai fejlesztős gyermek 
esetén kevesebb a létszám. Három csoport esetén 21 gyermeket tudnak a családi napköziben 
ellátni, csoportonként 1,5 dolgozó szükséges, egy vezető és egy technikai személyzet.  

Szarka Andrea – igazgatási irodavezető:

A bölcsőde működési engedélye tekintetében 2012. április 19-ig kaptak határidőt annak a 
rendezésére, hogy kerüljön egy fő bölcsődei vezető kinevezésére és a gyermekorvosnak 
havonta 2 óra helyett 4 órában történő ellátási kötelezettség teljesítésére. A gyermekorvos 
tekintetében nincs gond, de egy fő bölcsődei vezető biztosítását nem tudják teljesíteni. A 
bölcsődében van olyan megfelelő végzettségű dolgozó, aki lehetne a bölcsődei vezető, de 
gondozó-nevelőt fel kellene venni, a költségeket nézve fiatal kellene. Van olyan megoldás is, 
hogy április 19-e előtt kezdeményezi hatósági szerződés megkötését a Békés Kormányhivatal 
Szociális és Gyámhivatalánál, mely szerint megpróbálják az egyszeri 3 éves határozott idejű 
szerződés eltolását, mert nem tudják, milyen nem kötelező feladatot tud ellátni az 
önkormányzat. Ezt kezdeményezni fogják. 

 Elmondja, hogy személyi változás nem történne, az 
önkormányzat lenne a munkáltató, és a közalkalmazotti bértábla szerint kerülnének a bérek 
fizetésre. A normatíva összege bölcsődés gyermek esetén 494.100 Ft., ugyanakkor családi 
napközi esetén csak 268.200 Ft. Sokkal kevesebb gyermekkel és kevesebb normatívával 
működhet a családi napközi. A személyi feltételeket családi napközi esetén is biztosítani 
szükséges. A tárgyi feltételekkel nem lenne gond, kevesebb is elegendő lenne.  

 
Nyuzó Marietta – Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Az igazgatási 
irodavezető által elmondottakat tárgyalták legutóbb is. Megkérdezi, hogy az ÁMK részéről 
milyen számításokat végeztek, mire jutottak? 

Diósné Ambrus Erzsébet – ÁMK intézményegység-vezető: A környező településeken 
érdeklődött, ahol a fenntartó úgy nyilatkozott, hogy az elkövetkező időkben fogja teljesíteni, 
hogy lesz egy szakmai vezetője, a 3 évet, illetve 2014-ig a határozott idejű szerződés 
elhalasztását választották. Úgy látja, hogy a jelenlegi személyi feltételekkel maximális 
színvonalon ellátható a bölcsődei munka.  
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4 gondozónő és 1 technikai dolgozó elegendő megítélése szerint. Amikor a családi napközi 
először szóba került, felvetődött bennük, hogy eddig  24 férőhely van a bölcsődénél és a 
családi napközinél 21 fővel számolhatnak, és a bölcsődei normatíva 2011-ben 494.100 Ft. 
volt, míg családi napközi esetén 268.200 Ft., így kevesebb a normatíva és kevesebb a férőhely 
a családi napköziben, és ez minőségileg visszalépést jelent.  
Beszéltek a Szegedi Módszertani Bölcsőde Békés megyei vezetőjével, melyhez három megye 
tartozik. Megkérdezték a véleményét arról, hogy jelent-e gondot más településeken, mert több 
településen nincs szakmai vezető a bölcsődében. Mindhárom megyében gondot jelent a 
szakmai vezető hiánya, mindenhol hasonlóan nyilatkoznak a fenntartók, nem kellene ilyen 
szigorúan venni. Ők is családi napközi esetén 20-24 gyermekre 6 személy javasoltak.  
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Az óvoda nyári zárva tartása időpontjáról a dévaványai intézményegység telephelyein tudnak 
dönteni. Az ecsegfalvai óvodai tagintézményben a nyári zárva tartásról egyeztessenek az 
ecsegfalvai Képviselő-testülettel. 

 
Javasolja, hogy zárják le a napirendi pont megtárgyalását.  

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a dévaványai 
óvodai telephelyekre tekintettel a nyári zárva tartás időpontját 2012. augusztus 13. - 2012. 
augusztus 24. közötti időszakban határozza meg.  
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

7/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy az Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegységében a dévaványai óvodai telephelyekre tekintettel a nyári 
zárva tartás időpontját – a szülői igények figyelembevételével – 2012. 
augusztus 13. - 2012. augusztus 24. közötti időszakban határozza meg. 
A Képviselő-testület bízza meg az intézmény vezetőjét, hogy az óvoda nyári 
zárva tartásának időpontjáról legkésőbb február 15-ig tájékoztassa a szülőket. 
 

8. napirend:
 

 Bejelentések. 

Javaslat a bölcsőde nyári nyitvatartási rendjére. 

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Javasolja, hogy a bölcsőde nyári nyitvatartási rendjére vonatkozó javaslatot tárgyalják meg.  

 Rátér a 
bejelentések megtárgyalására. 

 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető, humán szakreferens: Az Általános Művelődési 
Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegység vezetőjével egyeztetett a bölcsőde 2012. évi 
nyári nyitvatartási rendjére vonatkozó tervéről. Az előző évek tapasztalatai alapján 
elmondható, hogy zömmel a tanítási év nyári szünetére minimálisra csökken a bölcsődébe 
járó gyermekek létszáma, ezért a bölcsőde nyári nyitva tartására a javaslata 2012. 06. 18. - 
2012. 08. 10-ig, munkanapokon 600 – 1730-ig. A bölcsőde nyári nyitvatartási rendjét kell a 
jogszabály alapján a fenntartónak jóváhagynia. 
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Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e a valakinek kérdése, hozzászólása a bölcsőde nyári 
nyitvatartási rendjével kapcsolatban?  

 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy az Általános 
Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde Intézményegységében a bölcsőde nyári nyitvatartási 
rendjét 2012. 06. 18. - 2012. 08. 10-ig, munkanapokon 600 – 1730

Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
-ig határozza meg. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

8/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy az Általános Művelődési Központ Óvoda és Bölcsőde 
Intézményegységében a bölcsőde nyári nyitvatartási rendjét 2012. 06. 18. - 
2012. 08. 10-ig, munkanapokon 600 – 1730

 
-ig határozza meg. 

A Képviselő-testület bízza meg az intézmény vezetőjét, hogy a bölcsőde 
nyári nyitva tartásának időpontjáról tájékoztassa a szülőket. 

 
 
A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotására javaslat. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Szarka Andrea igazgatási irodavezetőt az ismertetésre. 

 Rátér a 
következő előterjesztés megtárgyalására, amely a szociális igazgatásról és a szociális 
ellátásokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására javaslat. 

 
Szarka Andrea – igazgatási irodavezető:

A normatív lakásfenntartási támogatás tekintetében a jogosultsági feltételként meghatározott 
jövedelmi értékhatár mértéke 2011 szeptemberétől az öregségi nyugdíj legkisebb összegének 
250%-ára emelkedett, az érintettek jelentős része normatív lakásfenntartási támogatásban 
részesül. A jelenleg hatályba lépett módosítás megszünteti a helyi lakásfenntartási támogatás 
nyújtására lehetőséget biztosító törvényi felhatalmazást. A helyi lakásfenntartási támogatás 
kivezetésre került a rendelet tervezetből. Három hónapig, március 31-ig kell folyósítani a 
támogatást, amelynek költsége a 2012. költségvetési tervezetbe beállításra került. 

 Ismerteti, hogy a szociális igazgatásról és a szociális 
ellátásokról szóló önkormányzati rendelet megalkotását a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény január 1-jével hatályba lépő módosításai 
eredményezik.  

A pénzbeli és természetbeni szociális ellátások igénylésének és megállapításának, valamint 
folyósításának részletes szabályairól szóló 63/2006. (III.27.) Korm. rendelet kiegészítésre 
került a normatív lakásfenntartási támogatásra vonatkozó kérelem formanyomtatvánnyal, így 
ezen ellátási formát és a hozzá kapcsolódó kérelem nyomtatványt a helyi rendelet tervezetből 
törölte.  
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Az ellátásban részesülők együttműködési kötelezettségének erősítése érdekében a 
lakásfenntartási támogatás esetében is felhatalmazást kap a települési önkormányzat, hogy a 
jogosultság megállapítását, illetve a támogatás folyósítását a lakókörnyezet rendezettségének 
biztosításához kösse.  
Tájékoztat arról az irodavezető, hogy az aktív korúak ellátása tekintetében 363 db. 
környezettanulmány készült és egyetlen esetben sem kellett írásban felszólítani a kérelmezőt 
lakókörnyezetének rendbetételére, szóban történt 1-2 esetben figyelmeztetés, például fűnyírás 
következett volna és erre figyelmeztették a kérelmezőt, de nagyobb probléma nem volt.  
Jelenleg 618 lakásfenntartási támogatás iránti kérelem került benyújtásra és ez a szám 
folyamatosan növekszik. A lakókörnyezet ellenőrzésének bevezetése a kolleganőjének jelent 
igen nagy terhet. Az előterjesztéshez mellékelt rendelet tervezetben „A” alternatívaként 
szabályozásra kerül a kötelezettség, „B” alternatívaként nem kerül meghatározásra 
jogosultsági feltételként.  
Kéri a bizottságot tegyen javaslatot, hogy az ellátásban részesülők együttműködési 
kötelezettségének erősítése érdekében az aktív korúak ellátása és a lakásfenntartási támogatás 
esetében a jogosultság megállapítását, illetve a támogatás folyósítását a lakókörnyezet 
rendezettségének biztosításához kötése tekintetében az „A” vagy a „B” alternatívát javasolja. 
Az önkormányzati rendelet tervezetet a fent leírtakra figyelemmel készítette el, az aktuális 
változtatásokat a jobb áttekinthetőség érdekében pirossal vezette át. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Elhangzott, hogy az aktív korúak ellátása tekintetében nem került sor írásban felszólításra, és 
a lakásfenntartási támogatás esetében a jogosultság megállapítása érdekében a lakókörnyezet 
rendezettségének biztosítása esetén a környezettanulmányok elkészítése rengeteg munkát 
jelentene a szociális ügyintézőnek, ezért nem javasolja az aktív korúak ellátása és a 
lakásfenntartási támogatás esetében egyéb feltételként a lakókörnyezet ellenőrzésének 
előírását.  

 
Megköszöni az igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást. 

Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a szociális igazgatásról 
és a szociális ellátásokról szóló rendelettel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek a szociális 
igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló önkormányzati rendelet megalkotását azzal a 
javaslattal, hogy az aktív korúak ellátása és a lakásfenntartási támogatás esetében a 
jogosultság megállapítása, illetve a támogatás folyósítása a lakókörnyezet rendezettségének 
biztosítása ne kerüljön meghatározásra jogosultági feltételként. 
Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

9/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 
önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 

(„a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról” szóló önkormányzati rendelet tervezete 
a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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A települési szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéről szóló 
27/2010.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 32/2011.(XII.9.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
javaslat. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Balogh Csilla jegyzőt az ismertetésre. 

 Rátér a 
következő bejelentés megtárgyalására, amely a települési szilárd hulladék hulladékkezelési 
közszolgáltatás igénybevételéről szóló 27/2010.(XII.17.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet megalkotására javaslat. 

 
Balogh Csilla – jegyző:
„E rendelet 2012. január 1-én lép hatályba és 

 Ismerteti, hogy a rendelet 2. §-ában számelírás történt: 
2011.

A szövegrész helyesen: 
 február 1-én hatályát veszíti.” 

„E rendelet 2012. január 1-én lép hatályba és 2012.
Az önkormányzati rendelet hatályba lépésére vonatkozó időpont módosítása szükséges. 

 február 1-én hatályát veszíti.” 

 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

 
Megköszöni a jegyzőnőnek a tájékoztatást. Megkérdezi van-e valakinek kérdése, 
hozzászólása a települési szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéről 
szóló 27/2010.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásával kapcsolatban?  

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a települési 
szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéről szóló 27/2010.(XII.17.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 32/2011. (XII.9.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 
Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 
 

10/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy „a települési szilárd hulladék hulladékkezelési 
közszolgáltatás igénybevételéről szóló 27/2010.(XII.17.) önkormányzati 
rendelet módosításáról szóló 32/2011.(XII.9.) önkormányzati rendelet 
módosításáról” szóló önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet szerint 
alkossa meg. 

 
(„a települési szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéről szóló 
27/2010.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 32/2011.(XII.9) önkormányzati 
rendelet módosításáról” szóló önkormányzati rendelet tervezete a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.) 

Gyuricza Máté műszaki ügyintéző megérkezik az ülésre. 
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Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének az ivóvíz-ellátási és szennyvíz-
elvezetési szolgáltatás díjainak megállapításáról és a szolgáltatások egyes kérdéseiről 
szóló 25/2008.(XI.28.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályon kívül 
helyezése 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

 

 Rátér a 
következő előterjesztés megtárgyalására, amely Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-
testületének az ivóvíz-ellátási és szennyvíz-elvezetési szolgáltatás díjainak megállapításáról és 
a szolgáltatások egyes kérdéseiről szóló 25/2008.(XI.28.) önkormányzati rendelet egyes 
rendelkezéseinek hatályon kívül helyezése. Megkéri Balogh Csilla jegyzőt az ismertetésre. 

Balogh Csilla – jegyző:

Az új törvény elveszi az önkormányzatoknak az árhatósági jogkörét 2012. január 1-től, így a 
2011. november végén elfogadott az ivóvíz-ellátási és szennyvíz-elvezetési szolgáltatás 
díjainak megállapításáról és a szolgáltatások egyes kérdéseiről szóló 25/2008. (XI.28.) és az 
azt módosító 27/2011. (XI.25.) önkormányzati rendeletek 2012. évi víz- és csatornadíjait 
tartalmazó rendelkezéseit, valamint az alaprendeletből azokat a rendelkezéseket, amelyeket az 
új víziközmű szolgáltatásról szóló törvény szabályoz, hatályon kívül kell helyezni.  

 Ismerteti, hogy az Országgyűlés a víziközmű-szolgáltatással 
kapcsolatos alapvető jogok és kötelezettségek meghatározása, a nemzeti víziközmű-vagyon 
védelme, a víziközmű-szolgáltatási ágazatokban a fenntartható fejlődés, az ivóvízkincs 
kíméletét szolgáló célok teljesülése, a fogyasztóvédelem széles körű érvényesülését szolgáló 
víziközmű-szolgáltatási feltételek biztosítása, valamint a mindezek megvalósítását biztosító, 
az objektív, átlátható és egyenlő bánásmód követelményének megfelelő szabályozás 
kialakítása érdekében megalkotta a víziközmű szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvényt. 

Mindössze 2 paragrafus marad hatályban 2012. július 1-ig, amikor a víziközmű szolgáltatásról 
szóló törvény vonatkozó paragrafusai hatályba lépnek, akkor az önkormányzati rendelet 
maradó paragrafusai is hatályon kívül helyezésre kerülnek. 

 
Gyuricza Máté műszaki ügyintéző megérkezik az ülésre. 

 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása az ivóvíz-ellátási és szennyvíz-elvezetési 
szolgáltatás díjainak megállapításáról és a szolgáltatások egyes kérdéseiről szóló 
25/2008.(XI.28.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályon kívül helyezéséről 
szóló önkormányzati rendelet megalkotásával kapcsolatban? 

 
Megköszöni a jegyzőnőnek a tájékoztatást. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy az ivóvíz-
ellátási és szennyvíz-elvezetési szolgáltatás díjainak megállapításáról és a szolgáltatások 
egyes kérdéseiről szóló 25/2008.(XI.28.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek 
hatályon kívül helyezéséről szóló önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet szerint 
alkossa meg.  
Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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11/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy „az ivóvíz-ellátási és szennyvíz-elvezetési szolgáltatás 
díjainak megállapításáról és a szolgáltatások egyes kérdéseiről szóló 
25/2008.(XI.28.) önkormányzati rendelet egyes rendelkezéseinek hatályon 
kívül helyezéséről” szóló önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet 
szerint alkossa meg. 

 („Az ivóvíz-ellátási és szennyvíz-elvezetési szolgáltatás díjainak megállapításáról és a 
szolgáltatások egyes kérdéseiről szóló 25/2008.(XI.28.) önkormányzati rendelet egyes 
rendelkezéseinek hatályon kívül helyezéséről” szóló önkormányzati rendelet tervezete a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 
A települési szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás kötelező igénybevételéről 
szóló rendelet módosításáról, a kompenzációs díj megállapításáról 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Gyuricza Máté műszaki ügyintézőt az ismertetésre. 

 Rátér a 
következő előterjesztés megtárgyalására, amely a települési szilárd hulladék hulladékkezelési 
közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló rendelet módosításával, a kompenzációs díj 
megállapításával kapcsolatban készült. 

 
Gyuricza Máté – műszaki ügyintéző:

Elmondja a műszaki ügyintéző, hogy összevetették a díjakat, és azt tapasztalták, hogy a 
megállapított díjak eltérnek a 2011. december 31-i fajlagos értékekkel, ezért a díjak 
módosítása szükséges. A rendelet tervezetben ezeket a módosításokat átvezették, illetve 
felkérték a Gyomaközszolg Kft-t, határozza meg a két díj közötti különbözet összegét a teljes 
szolgáltatás tartalmára.  A Gyomaközszolg Kft. által készített kompenzáció számítás részletes 
kalkulációját mellékelte az előterjesztéshez.  

 Ismerteti, hogy a Képviselő-testület 2012. január 12.-én 
tartott rendkívüli ülésén elfogadta a települési szilárd hulladék hulladékkezelési 
közszolgáltatás tartalmát, ezzel kapcsolatos önkormányzati rendeletet megalkotta, melynek 
mellékletét képezi a települési szilárd hulladék szállítására vonatkozó közszolgáltatási 
szerződés, melyet megkötnek a közszolgáltatóval. Az ülést követően a Magyar Közlönyben 
megjelent a hulladékgazdálkodásról szóló 2000.évi XLIII. törvény módosítása, amely alapján 
a hulladékkezelési közszolgáltatási díj legmagasabb mértéke 2012. évben nem haladhatja meg 
a települési önkormányzat képviselő-testülete által rendeletben 2011. évre megállapított 
hulladékkezelési közszolgáltatási díj legmagasabb mértékét. A 2011. december 31.-én 
érvényben lévő díj mértékét kell meghatározni. 

A közszolgáltató előzetes kalkulációja szerint a 2012. évre tervezett/ fizetendő kompenzáció 
összege 2.135.669,- Ft. + ÁFA. 
A végleges összeget a kompenzáció tekintetében ténylegesen nem tudják mennyi lesz 
évvégén, mert a szolgáltatás teljes tartalmát nem ismerik. Az igénybevételt is figyelembe véve 
ezt is korrigálni szükséges. A végeges korrigálás december 31-ét követően elszámolás 
formájában történik meg a közszolgáltatóval.  
A két díj közti különbözetet meg kell fizetni, és a jelenlegi jogszabály szerint a 
64/2008.(III.28.) Kormányrendelet előírja, hogyan kell eljárni. A kormányrendelet szabályai 
alapján: 
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„Ha a közszolgáltatási díjat az önkormányzat az (1)–(4) bekezdés alapján számított 
díjnál alacsonyabb mértékben állapítja meg, a különbséget díjkompenzáció formájában 
köteles a közszolgáltatónak megtéríteni. Abban az esetben, ha az önkormányzat 
díjkedvezményt, mentességet, vagy ingyenességet állapít meg, a felmerülő költségeket a 
közszolgáltató számára az önkormányzat köteles megtéríteni.” 

 
Ismerteti a műszaki ügyintéző, hogy a Gyomaközszolg Kft. e-mailben megküldte javaslatát a 
közszolgáltatási szerződésben történő módosításra. 
A javaslatokat tartalmazó e-mail a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Kéri, hogy a települési szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás kötelező 
igénybevételéről szóló 27/2010.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
rendeletet javasolja a bizottság elfogadásra. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Megköszöni a műszaki ügyintézőnek a tájékoztatást. Megkérdezi van-e valakinek kérdése, 
hozzászólása a települési szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéről 
szóló 27/2010.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásával kapcsolatban? 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a települési 
szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéről szóló 27/2010.(XII.17.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa 
meg. 
Kéri, aki a rendelet megalkotását javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

12/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy „a települési szilárd hulladék hulladékkezelési 
közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló 27/2010.(XII.17.) 
önkormányzati rendelet módosításáról” szóló önkormányzati rendeletet a 
mellékelt tervezet szerint alkossa meg. 
 

(„a települési szilárd hulladék hulladékkezelési közszolgáltatás kötelező igénybevételéről 
szóló 27/2010.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról” szóló önkormányzati rendelet 
tervezete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
TIOP-1.2.2-11/1 kódszámú Múzeumok és levéltárak iskolabarát fejlesztése és oktatási-
képzési szerepének infrastrukturális erősítése c. pályázati felhívásra pályázat 
benyújtásáról javaslat 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következő bejelentés megtárgyalására, amely a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjteménynek a 
TIOP-1.2.2-11/1 kódszámú Múzeumok és levéltárak iskolabarát fejlesztése és oktatási-
képzési szerepének infrastrukturális erősítése c. pályázati felhívásra pályázat benyújtásával 
kapcsolatban készült. 
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Megkéri Burainé Murányi Magdolnát, a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetőjét az 
ismertetésre. 
 
Burainé Murányi Magdolna – Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetője:

Nyertes pályázat esetén számítógépeket vásárolnának és a kiállító teret alakítanak át.  

 Ismerteti, 
hogy a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény pályázni kíván az Új Széchenyi Terv keretén 
belül meghirdetett TIOP-1.2.2-11/1 kódszámú Múzeumok és levéltárak iskolabarát fejlesztése 
és oktatási-képzési szerepének infrastrukturális erősítése c. pályázati felhívás A, komponens: 
Oktató múzeum és levéltár 

A pályázat előkészítése során, egyeztetve a pályázatkezelővel olyan állásfoglalást kaptak, 
hogy a múzeum esetében csak akkor lehet érvényes a pályázat, amennyiben Dévaványa Város 
Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat nyújtja be a pályázatot, 
valamint nyertes pályázat esetén fenntartói nyilatkozatot tesz a projekt idejére. Vállalja, hogy 
nyertes pályázat esetén, a támogatási szerződés szerint működteti az oktató termet. 
Az előterjesztésben ismertette a Támogatási Szerződés feltételeit. 
A pályázat támogatási intenzitása 100 %-os, saját forrást nem igényel. 
A projekt várható összköltsége 8.000.000,- Ft., melyet elsősorban vizuális és 
számítástechnikai fejlesztésre fordítanak, illetve ezek megvalósításával összefüggő 
költségekre. 
Beadási határidő: 2012. január 3-tól 2012. március 30-ig. 
 
Balogh Csilla – jegyző:

 

 Felhívja a figyelmet, hogy a pályázat feltététele 5 éves fenntartási 
kötelezettség. 

Nyuzó Marietta – Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság tagja:

 

 Öt év alatt 
bármi történhet, és ha a pályázatot megvalósítják, öt évig nem zárhatják be a helytörténeti 
gyűjteményt. Nem tudják, hogy a jogszabályváltozások következtében milyen feladatok 
ellátására marad pénze az önkormányzatnak. Öt évre történő kötelezettség felvállalását a jelen 
helyzetben bevállalni nem tartja elfogadhatónak.  

Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Kéri, aki a pályázat benyújtását javasolja, az kézfelnyújtással jelezze. 

 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a Bereczki Imre 
Helytörténeti Gyűjtemény pályázatot nyújtson be az Új Széchenyi Terv keretén belül 
meghirdetett TIOP-1.2.2-11/1 kódszámú Múzeumok és levéltárak iskolabarát fejlesztése és 
oktatási-képzési szerepének infrastrukturális erősítése c. pályázati felhívás A, komponens: 
Oktató múzeum és levéltár pályázati felhívásra. 

 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság 2 igen szavazattal, 2 tartózkodással, 
ellenszavazat nélkül nem tud javaslatot tenni a Képviselő-testületnek a TIOP-1.2.2-11/1 
kódszámú Múzeumok és levéltárak iskolabarát fejlesztése és oktatási-képzési szerepének 
infrastrukturális erősítése c. pályázati felhívás A, komponens: Oktató múzeum és 
levéltár pályázat benyújtásával kapcsolatban. 
 
 
A Dévaványai Hírlap terjesztési árának és hirdetési díjának emelése 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke: Rátér a 
következő bejelentés megtárgyalására, amely a Dévaványai Hírlap terjesztési árának és 
hirdetési díjának emelése tárgyában készült.  
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Megkéri Burainé Murányi Magdolnát, a Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetőjét az 
ismertetésre. 
 
Burainé Murányi Magdolna – Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetője:

Jelenleg az újság ára: 130.- Ft/db.  

 Elmondja, 
hogy a Költségvetési Egyeztetési Munkacsoport ülésén felmerült a Dévaványai Hírlap 
terjesztési árának és hirdetési díjának emelése. 

Javasolja, hogy a Dévaványai Hírlap árát 150,- Ft-ra emelje a tisztelt Képviselő-testület 2012. 
februártól, mivel a környező települések újságai lényegesen többe kerülnek.  
Javasolja továbbá, hogy a hirdetések díjai az alábbiak szerint alakuljanak szintén 2012 
februárjától: 
1 oldal  20.000,- Ft, 
1/2 oldal  10.000,- Ft, 
1/4 oldalt  5.000,- Ft, 
1/8 oldalt  2.500,- Ft, 
1/16 oldalt  1.250,- Ft, 
1/32 oldalt  650,- Ft. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a Dévaványai Hírlap terjesztési árának és 
hirdetési díjának emelésével kapcsolatban? 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy a Dévaványai 
Hírlap eladási árát 2012. február 1-jétől 150,- Ft/db. összegben határozza meg. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
 

13/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy a Dévaványai Hírlap eladási árát 2012. február 1-jétől 150,- 
Ft/db. összegben határozza meg. 

 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

1 oldal  20.000,- Ft., 

 
Ismételten szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, hogy 2012. 
február 1-jétől a Dévaványai Hírlap hirdetési díjait az alábbiak szerint határozza meg: 

1/2 oldal  10.000,- Ft., 
1/4 oldalt  5.000,- Ft., 
1/8 oldalt  2.500,- Ft., 
1/16 oldalt  1.250,- Ft., 
1/32 oldalt  650,- Ft. 

Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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14/2012. (I. 24.) OKS. Biz. hat. 
H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, hogy 2012. február 1-jétől a Dévaványai Hírlap hirdetési díjait az 
alábbiak szerint határozza meg: 
 

1 oldal  20.000,- Ft., 
1/2 oldal  10.000,- Ft., 
1/4 oldalt  5.000,- Ft., 
1/8 oldalt  2.500,- Ft., 
1/16 oldalt 1.250,- Ft., 
1/32 oldalt 650,- Ft. 

 
 

Tappe Szállítási és Feldolgozó Kft. adósság rendezési kérelme 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkéri Gyuricza Máté műszaki ügyintézőt az ismertetésre. 

 Rátér a 
következő előterjesztés megtárgyalására, amely a TAPPE Szállítási és Feldolgozó Kft. 
adósság rendezési kérelme. 

 
Gyuricza Máté – műszaki ügyintéző:

Ezek az összegek, amelyek kifejezetten adóbehajtás céljából átkerültek az önkormányzathoz. 
Kérnék, hogy az önkormányzat vállalja át, és a társaság részére fizesse ki a tartozás összegét, 
és az önkormányzat részére a tartozások idővel befolynak. 

 Ismerteti, hogy a Tappe Szállítási és Feldolgozó Kft. 
5650 Mezőberény, Békési u. 0307/2 közszolgáltató 2011. december 12.-én kelt levelében 
tájékoztatta Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületét a hulladékkezelési 
közszolgáltatás igénybevételéből származó kintlévőségeiről. A fennálló összeg nagyságrendje 
4.494.342,- Ft. a társaság felé. Ezzel kapcsolatban olyan igényüket szeretnék érvényesíteni, 
amelyben a Képviselő-testület a fennálló hátralékot átveszi és ezt a társaság részére megfizeti. 

A műszaki ügyintéző elmondja, a jogszabály nevesíti, hogy a díjhátralék adók módjára 
történő behajtása a települési önkormányzat jegyzőjének hatáskörébe tartozik, és a behajtott 
pénzt csak oda utalhatja, ahová a jogszabály megengedi. 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megkérdezi van-e valakinek kérdése, hozzászólása a TAPPE Szállítási és Feldolgozó Kft. 
adósság rendezési kérelmével kapcsolatban? 

 
Megköszöni a műszaki ügyintézőnek a tájékoztatást. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek, döntsön arról, hogy a 
TAPPE Szállítási és Feldolgozó Kft. adósság rendezési ügyében hatáskörrel nem rendelkezik, 
a hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéért az ingatlan tulajdonost terhelő 
díjhátralékok és az azzal összefüggésben megállapított késedelmi kamat, valamint a 
végrehajtás egyéb költségei adók módjára behajtható köztartozásnak minősülnek és a jegyző 
hatáskörébe tartoznak. 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, az kézfelnyújtással jelezze. 
Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 4 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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H a t á r o z a t 

 
Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási- 
Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek, állapítsa meg, hogy a Tappe Szállítási és Feldolgozó Kft. - mint 
kérelmező - adósságrendezési ügyében hatáskörrel nem rendelkezik.  
A hulladékkezelési közszolgáltatás igénybevételéért az ingatlan tulajdonost 
terhelő díjhátralékok és az azzal összefüggésben megállapított késedelmi 
kamat, valamint a végrehajtás egyéb költségei adók módjára behajtható 
köztartozásnak minősülnek és a jegyző hatáskörébe tartoznak. 
Utasítsa a jegyzőt, hogy az érintettet tájékoztassa az ezzel kapcsolatos 
jogszabályi lehetőségekről.   

 
 
Dr. Ágoston Sándor - Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke:

Megállapítja, hogy további bejelentés nem hangzott el. 

 
Megkérdezi van-e még valakinek bejelentése. 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 1715

 
 órakor bezárja. 

Kelt: mint az első oldalon 
 
A jegyzőkönyv hiteléül: 
 
 
 ________________________ 
 Dr. Ágoston Sándor   
 bizottság elnöke 
 
 
 _______________________ 
 Hermeczi Erika  
 jegyzőkönyvvezető 
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